


• Vegavdelinga i Rauma har lenge bedt om penger til 

oppgradering. Klar over ulovlig kjøring på mange veger, 

ikke bare tømmer. 
 

• ”Kampanjehogster” om våren førte til reaksjoner fra 

vegavdelinga. 

 
• Henvendelser fra skogeiere, grendalag, lokalt 

skogeigarlag og bondelag.  Flere avisoppslag. 
 

 

 

 

• Dispsøknader fra Allskog + møter. 

 
 

 
• Vegavdelinga brukte driftsbudsjettet til å finansiere 

bæreevnemåling. Landbruksavdelinga med på utplukk 

av veger. 

 
 

 

 







Utført bæreevnemåling med fallodd på 23 kommunale veger på til 

sammen ca 33 km. Måling ble utført i uke 25. 

Målinger foretas ca hver 25meter ved at et lodd slippes ned på 

en plate. Belastningsplaten har en diameter på 30 cm, 

tilsvarende et lastebilhjul. Nedbøyning registreres av sensorer i 

forskjellig avstand fra belastningsplaten. Måledata lagres på pc. 

 

Figurene viser bæreevne i tonn (tykk grønn strek), samt 

nedbøyning i geofoner hhv 45 og 90 cm fra lastsenter.  

 

Stor nedbøyning i G45 betyr at forsterkningslaget er dårlig.  

 

Stor nedbøyning i G90 betyr at undergrunn er dårlig.  

 

Hvis nedbøyning i G45 og G90 er liten samtidig som bæreevnen 

er lav, betyr det at dekke/bærelag er dårlig, og at 

forsterkningslag/undergrunn er bra. 









• Formannskapet vedtar utarbeidelse av hovedplan for 

kommunale veger, oppgradering av bæreevne en viktig 

del av planen.  Kostnader meldes opp som tiltak i 

budsjett for 2013. 

 

• Planarbeidet skal ut på anbud, kr 700.000 satt av i 2013.   

2014? 

 

• Hva skjer når hovedplanen er ferdig ???? 


